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Boxtel, 16 december 2019 

Het college van B en W 
En de gemeenteraad van Boxtel 

Geacht college en raad, 

In aansluiting van onze brieven van 12 november en 5 december 2019 werden wij op 
9 december op de hoogte gebracht van de besluiten die een korting betekenen van 
10 Vo op onze subsidie vanaf 2020. 

Zoals al eerder aangegeven is deze korting niet te accepteren. 
Wij hebben op zijn minst verwacht dat er nog enig overleg zou plaatsvinden maar wij 
werden op 9 december voor een voldongen feit geplaatst. 
Het was het overbrengen van een reeds genomen besluit. 

Wij zijn van mening dat Uw college en raad op deze manier niet kan omgaan met 
vrijwilligers en hun werk. 
Bovendien is voor ons bestuur een goede bedrijfsvoering niet langer mogelijk en 
bestuurlijk niet verantwoord. 
Wij willen u daarom heel dringend vragen uw besluit te herzien. 

Wij doen met ons bestuur tezamen met onze vrijwilligers alles wat in ons vermogen 
ligt om elke week zo ongeveer 500 bezoekers op een goede verantwoorde, manier 
huisvesting te bieden. 
Het ziet er ernstig naar uit dat Uw college en raad dit onmogelijk gaan maken en 
daarom onze dringende oproep om ons te helpen. 

Bijgaand het verslag van onze bespreking op 9 december. 

Namens het bestuur van de Walnoot, 
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Overleg bestuur Walnoot en Domien KomdOrffer, Beleidsmedewerker 
december 10.30 uur 

Gespreksverslag. 

Door Domien wordt aangegeven dat er twee subsidiestromen lopen, 
1. De reguliere subsidie van E 25.167,- Net als voor elke andere maatschappelijke 
organisatie levert dat een korting op van 10 % , dus van E 2.516. 
2. Dan loopt er nog een tweede subsidiestroom, een exploitatiesubsidie van E 57.854. 
Deze subsidie strekt ter aflossing van een lening/hypotheek. Dit subsidiebedrag wordt niet 
uitgekeerd aan de Walnoot. De beschikking wordt wel afgegeven, maar de gemeente handelt 
dat financieel intern zelf af. Er gaat geen geldstroom naar de Walnoot. 
Voor deze subsidie is het niet vanzelfsprekend dat er gekort kan worden; er ligt een notariële 
acte aan ten grondslag en ook een overeenkomst Deze aanpak is via een raadsbesluit uit 
2008 goedgekeurd. 
Domien geeft aan dat voor datgene dat onder punt 2 vermeld staat intern wordt uitgezocht 
hoe de situatie is. 

Het bestuur is van mening dat door de subsidiekorting een fatsoenlijke exploitatie met alle 
zaken die daarbij horen niet meer verantwoord is. 
Men ziet voor komen jaar de volgende zaken op zich afkomen: 
-vervanging/reparatie van het dak 
-vervanging van de brandmeldinstallatie. 
Deze zaken lopen via de Vereniging Van Eigenaren van het gebouw. Er is onvoldoende 
reserve in de WE opgebouwd dus dat wordt een probleem aldus de voorzitter. 

Daarnaast is de reguliere exploitatie van de Walnoot problematisch. Men kan nauwelijks het 
hoofd boven water houden aldus de voorzitter. 

Dit alles leidt er toe dat het bestuur een risico loopt dat het hoofdelijk aansprakelijk gesteld 
kan worden voor de tekorten die opdoemen aan de horizon ondanks de zorgvuldige uitvoering 
van hun taken aldus het bestuur. lets dat geen van de leden van het bestuur wil laten 
gebeuren. 

Beide kortingen zijn voor het bestuur van de Walnoot daarom niet acceptabel. 
De korting op de extra exploitatiesubsidie ter dekking van de lening (mocht dit doorgaan, 
zoals onder 2 verwoord) is niet acceptabel 
De korting van10 % op €21.516 dus €2.516 is eveneens niet acceptabel. 
Voor hen aanleiding om de sleutels in te leveren, aldus het Bestuur. 

Communicatie. 
Het bestuur geeft daarbij ook nog aan dat de brief "10 % korting op de subsidies voor 
professionele organisaties" voor hen betekent dat zij daar niets mee te maken hebben. Zij 
hebben dat ook verwoord in hun brief van 5 december j1 
Domien geeft aan dat de Raad ook een besluit genomen heeft om te bezien op welke wijze 
gekort zou worden op de andere maatschappelijke organisaties en dat dit uitgewerkt is tot 
een korting van (ook) 10 % voor hen. Dat geldt voor Orion, de Rots en ook voor de Walnoot, 
die kan geen speciale positie claimen. 
Domien geeft toe dat die brief ongelukkig is en dat we er daarom nu over spreken, en dat aan 
zijn bericht van deze ochtend een besluit van de Raad ten grondslag ligt. 

Domien wordt verzocht een gespreksverslag te maken. 

Willie gaf nog aan de pers hem eind deze week opzoekt om te kijken wat er aan de hand is. 
Domien meent dat het niet verplicht is om de pers te woord te staan. We zijn immers samen 
op pad. 

Domien Komdeiirffer, 10 december 2019 
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